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P R O T O K Ó Ł   Nr XXIX/10  
 
z dwudziestej dziewiątej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, odbytej w dniu                       
18 maja 2010 roku  w lokalu Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem 
radnego Grzegorza Wawrzonkowskiego - Przewodniczącego Rady Gminy.  
============================================================== 
Obrady rozpoczęto o godzinie 10 00 - zakończono o godz. 12 55. 

 
Skład osobowy Rady Gminy  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . . . . . . . .  – 15   
Uczestniczyło w obradach, wg listy obecności . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  – 15 

 
Spoza grona Rady w sesji  uczestniczyli: 

 
1. Pan Józef A. Stopa               - Wójt Gminy 
2. Pan Wiesław Ochtabiński  - Sekretarz Gminy  
3. Pani Marianna Michalska  - Skarbnik Gminy 
4. Bogusław Sokalski   - Radca Prawny 
5. Pan Jan Stępka   - Dyrektor ZUW dla Potrzeb Rolnictwa w Mławie 
6. Kierownicy referatów i pracownicy Urzędu Gminy  
7. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie . . . . . . .   - 36 
8. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, w liczbie  . . . . . . . .   -  6 
  
 

P R Z E B I E G     O B R A D :  
                                        
Ad.pkt.1. 

 
Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski otwierając obrady 

przywitał wszystkich przybyłych radnych, zaproszonych gości, pracowników 
Urzędu Gminy oraz  sołtysów.          
          Na podstawie listy obecności stwierdził quorum radnych władne do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad.pkt.2. 
           

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski poprosił radnych o 
zgłaszanie wniosków i uwag do przedstawionego porządku obrad.  

Pan Józef Stopa Wójt Gminy wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do 
porządku dziennego obrad punktu w brzmieniu: 
- Zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy    
   Karniewo. 
   a) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia         
       w wodę na terenie Gminy Karniewo. 
 Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na wprowadzenie w/w punktu do 
porządku obrad. 
 Przewodniczący Rady zaproponował, by ten punkt był rozpatrzony przed 
interpelacjami radnych, tzn. stanowił pkt 6, a pozostałe punkty przesuną się o 
jeden numer do góry.  

Propozycja została przyjęta.  



 2 

Przewodniczący Rady odczytał porządek dzienny obrad, który przyjęto w  
brzmieniu: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z XXVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  
5. Informacja Przewodniczących komisji rady o działalności komisji. 
6. Zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy 

Karniewo. 
     a) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia         
          w wodę na terenie Gminy Karniewo. 
7. INTERPELACJE  RADNYCH. 
8.  Wprowadzenie zmian w budŜecie Gminy Karniewo na 2010 rok. 
      a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2010 rok 

   9.   Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 10.  Wolne wnioski i zapytania. 
11.  Zamknięcie obrad.    
 
Ad.pkt.3 
 

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe protokół z poprzedniej sesji jest do 
wglądu w biurze Rady jak równieŜ wyłoŜony przed rozpoczęciem obrad.  Poprosił 
o zgłaszanie uwag i wniosków co do jego treści. 

PoniewaŜ nikt z radnych  nie wnioskował o odczytanie protokołu ani  nie 
zgłaszał Ŝadnych uwag - radni jednogłośnie przyjęli protokół z XXVIII zwyczajnej 
sesji, odbytej w dniu  29 marca   2010 roku.  
   
Ad.pkt.4. 
           
 Pan Józef Stopa – Wójt Gminy  przedstawił  informację o działalności Wójta 
Gminy w okresie międzysesyjnym.    

Do przedstawionej przedmiotowej informacji uczestnicy obrad uwag nie 
wnosili.  

(informacja stanowi załącznik nr 1 do protokółu)  
      
Ad.pkt.5. 
       

Przewodniczący problemowych komisji Rady przedstawili ustne informacje o 
działalności poszczególnych komisji w okresie międzysesyjnym.   
  

  Radny Andrzej Chełchowski  – Komisja Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony PrzeciwpoŜarowej odbyła posiedzenie w 
dniu 5 maja  br.,  na którym  omawiano propozycję zmian w zakresie realizacji 
zadań inwestycyjnych i analizowano  projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały 
budŜetowej na 2010 rok. Brak dokumentacji technicznej nie pozwala na 
uzupełnienie wniosku. Ta droga będzie robiona z własnych środków. Przy 
Schetynówce byłoby dofinansowanie 50/50 %. W tej chwili nic na ten temat nie 
moŜna powiedzieć. Przewodniczący Komisji po krótce omówił propozycję zmian w 
realizacji zadań inwestycyjnych w 2010 roku.    

– Wszystkie omawiane materiały  sesyjne zaopiniowano pozytywnie.  
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  Radna Barbara Kuczyńska - Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, 
Kultury i  Spraw Socjalnych poinformowała, iŜ komisja odbyła posiedzenie                
w dniu 5 maja  r, na którym omawiano propozycję zmian w zakresie realizacji 
zadań inwestycyjnych i analizowano  projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały 
budŜetowej na 2010 rok.  
 Po omówieniu materiały zaopiniowano pozytywnie.   
  
  Radny Michał Jasiński  - Przewodniczący Komisji Planowania, BudŜetu                    
i Finansów. Komisja w dniu 6 maja  br. , podobnie jak poprzednie komisje,  
analizowała  materiały sesyjne. Byliśmy jedyną gminą na liście rezerwowej jeśli 
chodzi o „Schetynówki”. W związku z tym, Ŝe nie mamy dokumentacji technicznej         
i pozwolenia na budowę – ten wniosek nam  przepadnie. Wniosku nie jesteśmy w 
stanie dokumentacyjnie uzupełnić. Niestety przez to wniosek przepadnie.  
  Wszystkie materiały sesyjne oraz projekty uchwał zaopiniowano pozytywnie. 

 
Dziękuję wszystkim przewodniczącym Komisji powiedział Przewodniczący 

Rady.  
   
Ad.pkt.6.  
  
 Zgodnie z propozycją Przewodniczącego Rady – Pan Jan Stępka – Dyrektor 
Zakładu Usług Wodnych dla Potrzeb Rolnictwa w Mławie szczegółowo omówił 
materiały kalkulacyjne dotyczące ustalenia ceny wody dla wszystkich odbiorców z 
wodociągu Szlasy Złotki i śabin Łukowski.  

 Faktem jest, mówił Pan Dyrektor, Ŝe czy cena się zmienia czy tez nie – 
propozycja musi być przedstawiona. Do tego jest zobowiązany kaŜdy zakład 
wodny, raz do roku.  Jak wynika w przedstawionych wyliczeń – mówił 
Przewodniczący Rady, proponowana cena wody jest w kwocie 1,93 zł. dla 
wszystkich odbiorców. Wyliczając koszty w ciągu roku naleŜy stwierdzić, Ŝe 
największy  jest wzrost energii, bo w porównaniu z rokiem ubiegłym to prawie              
30 %. My proponujemy wzrost o 5 groszy na 1 m3. Kalkulując w innych gminach. to 
ta podwyŜka jest jedna z najniŜszych. Opłata stała za wodomierz jest od 6 lat nie 
zmieniana. Cena wszystkiego idzie w gorę tak i cena za wodomierze.  

 Zgodnie z tą podwyŜką – mówił Przewodniczący Rady, to cena wody 
wynosiłaby 1,87 zł. + 7 % VAT.  To daje cenę 1,93 zł. To jest jedna cena dla 
wszystkich odbiorców .plus opłata abonamentowa  

 Zdaniem Pana Józefa Stopy, podwyŜka dla terenu gminy jest nie wysoka, 
ale mam inne pytanie.  Czasami bywają przerwy w dostawach wody za względu 
na brak prądu  i czy nie udałoby się w ramach konserwacji zakupić   agregat 
prądotwórczego, który zapewniałby dostawę wody przez cały czas. Czy to jest 
moŜliwe.  

 Opłata abonamentowa jest raz na miesiąc – mówił radny Andrzej 
Chełchowski. Czy to jest doliczane do rachunku raz na dwa miesiące.  

 Stała opłata jest doliczana do rachunku – wyjaśnił Pan Stępka. Ta stawka 
jest najniŜsza wogole w całym regionie, bo w innych jest 3 czy 4 złote.   

 Radna Jadwiga Witkowska pytała ilu jest odbiorców wody na terenie 
tutejszej gminy?. 
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 Z wypowiedzi Pana Stępki wynikało, Ŝe  na terenie gminy Karniewo jest 
1091 odbiorców, w tym 1056 to odbiorcy indywidualni i 35 pozostałych. Mamy 21 
wiek ii kaŜdego draŜni brak wody – kontynuował dyskutant. Urządzenia mają juŜ 
ponad dwadzieścia lat. W okresie kiedy były instalowane nie zakładano agregatów 
prądotwórczych. Podobny temat mamy i w innych gminach. Zakup i podłączenie 
agregatów to ogólny koszt rzędu ok. 120.000 zł. MoŜemy to wykonać, ale koszty 
będą wliczone w cenę wody i np. te koszty rozliczyć na 3 czy 4 lata. MoŜe jak się 
poprawi sytuacja województwa mazowieckiego, to moŜna   

 Czy jest tendencja wzrostu zuŜycia wody? – pytał radny Grzegorz 
Wawrzonkowski. Jednocześnie Przewodniczący zaproponował obniŜenie i 
przyjęcie ceny wody w wysokości 1,90 zł/1 m3  

 To zaleŜy od roku ale w ciągu ostatnich pięciu lat wzrost następował w 
wysokości 1 – 1,5 do 2 % % rocznie. odpowiedział Pan Stępka. Po krótkiej 
analizie Pan Dyrektor ZUW wyraził zgodę na obniŜenie proponowanej ceny do 
1,90 zł.  

 Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na 
terenie Gminy Karniewo. 
 Radni 14 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się” podjęli uchwałę  
Nr XXIX/155/10 w sprawie  zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę na terenie Gminy Karniewo, stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Ad.pkt 7. 
  
 Radny Andrzej Chełchowski: 
– droga powiatowa w kierunku Mosak ma być robiona w tym roku. Nie wiadomo 

jednak kiedy. Przy posesji Państwa Mydłowskich w Malechach jest duŜy dół w 
nawierzchni drogi, gdzie jest pełno wody. Nie znając tego miejsca moŜna 
uszkodzić sobie samochód, tam moŜe dojść do wypadku. Czy jest moŜliwość 
wykonania remontu tego odcinka przez Zarząd Powiatowy Dróg?. 

– Drogi gminne. Czy ta firma co robi nam na drogach w ramach gwarancji, czy to 
co  nie jest objęte gwarancją będzie robione gratisowo. czy mamy im za to 
płacić. Trzeba się zastanowić, czy w tej chwili robić, bo pogoda nie jest 
właściwa. Za tydzień drogi mogą się znów rozwalić.  W kierunku Zelk droga w 
50 % kwalifikuje się  do naprawy.  

– Co jest planowane z drogą w Chełchach Iłowych, Tam wszystko uległo 
zniszczeniu. Wszystko sie połamało. Tam tylko nadaje sie do połozenia nowego 
chodnika.  

 
Radny Michał Jasiński: 

- przystanek w Ośnicy jest uszkodzony. Czy on jest nasza własnością, czy dróg 
krajowych. Tam codziennie rano dzieci czekają na autobusy do szkoły. Cegły 
są porozrzucane.  Czy będzie on rozebrany i kiedy. Podobnie jest w Łukowie, 
gdzie  przystanek autobusowy został rozwalony w czasie wypadku 3 tygodnie 
temu. Aura na przystanku, Ŝe kilkadziesiąt dzieci moknie.   

- W nawiązaniu do realizacja zadania inwestycyjnego w centrum Karniewa, mam 
do pytanie do Pana Wójta.  Pierwszy wniosek opiewał na kwotę ponad 3 mln. 
zł. i miał być budowany most na rzece, gdzie most mógłby być dofinansowany 
w 80 %, ale wybrano wariant  kładki, co jest znacznie tańszy. Most kosztowałby 
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ok. 1 mln. , a kładka ok. 40 tyś. zł. Przy budowie mostu kładka byłaby 
niepotrzebna. Dlaczego wybrano wariant z kładką?.  

- Święto 90 - lecia OSP w Karniewie. Termin tych obchodów splótł się z tak 
waŜną uroczystością jak wystawa bydła  i święto mleka w Płoniawach, która 
miała być pod patronatem Św. Pamięci Prezydenta.  Czemu została ta data 
wybrana, czemu ta data została wybrana. Jest duŜe niezadowolenie wśród 
rolników, którzy są równieŜ straŜakami. W tej sytuacji będą musieli wybierać.    

- W sąsiednich gminach organizowane są uroczystości 20 lecia samorządu. Czy 
u nas coś takiego nie moŜna zrobić?. 

- Dlaczego nie przygotowano dokumentacji na modernizację drogi, o którą 
wnioskowano ze środków tzw. „Schetynówki”. Koszt dokumentacji to 60 tysięcy 
złotych, a my w naszym budŜecie przyjęliśmy 50 tyś zł. na dokumentacje na 
drogę powiatową. JeŜeli nie traktowaliśmy tego wniosku powaŜnie, to po co 
było wprowadzane do budŜetu.  

 
Radna Jadwiga Witkowska: 

-  niejednokrotnie zwracałam się na piśmie do ZDP  o wycięcie krzewów przy 
wyjeździe od strony mostu. Tam praktycznie nie widać nic. Tam jest tak 
zadrzewione, tak zakrzaczone. Nie będziemy czekać do następnego wypadku 
aŜ tam sie stanie i podejmiemy wspólnie z gmina jakieś działanie.  Czy Zarząd 
Dróg Powiatowych nie mógłby zlecić wycięcia tych krzewów.  

-     most w Czarnostowie coraz bardziej ulega zniszczeniu. Muszą być wymienione 
niektóre deski. Czy będzie to wykonane 

   
Radny Robert Otłowski: 

-  Po drugiej stronie drogi w Tłucznicach nie została skończona budowa 
chodników. Tam gdzie zrobione – po deszczach kawałek chodnika wpadł do 
rowu. Zgodnie z przepisami, tam gdzie nie ma chodników nie wolno chodzić. Co 
z tym będzie dalej?.    

 

 Radna Danuta Karkowska: 
- jak widzimy przy duŜych opadach deszczu rowy nie zdąŜają odbierać wody, 

przez co często woda przelewa się przez drogę, niekiedy niszcząc jej 
nawierzchnię. Czy nie ma moŜliwości by rolnicy wrócili do właściwego 
odprowadzania wody?.  

 

 Radny Jerzy Szymański: 

- często na wsiach jest tak, Ŝe rów jest po jednej stronie drogi, przy przejściu na 
drogą stronę bardzo często rura jest zatkana, zanieczyszczone są i przepusty. Czy 
jest moŜliwość odmulenia wszystkich przepustów, o do tego niezbędny jest tzw. 
DróŜnik, który by się tym opiekował. Zły odpływ wody powoduje psucie się 
nawierzchni dróg.  

 

Ad.pkt.8. 

  Projekt zmian w budŜecie gminy Karniewo na 2010 rok omówiła Pani 
Marianna Michalska – Skarbnik Gminy. 
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  PoniewaŜ nikt nie zabierał głosu – Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały, którą radni podjęli jednogłośnie. uchwała Nr XXIX/156/10 w sprawie 
zmiany uchwały budŜetowej na  2010 rok, stanowi załącznik nr 3 do protokołu, 
 

      
Ad. pkt.9. 
 
Pan Józef Stopa – Wójt Gminy udzielając odpowiedzi na zgłoszone interpelacje 
wyjaśnił między innymi:  
-  akurat mamy taki czas, Ŝe wszyscy widzimy co dzieje się z nawierzchnią dróg. 

Będziemy starali się, by wszystkie były poprawione tak w ramach gwarancji jak i 
tam gdzie trzeba zapłacić.   

 - przystanek w Ośnicy. Wszystkie przystanki są nasze. Niech się skończą 
dochodzenia prokuratorskie, to wtedy postaramy się go rozebrać i uprzątnąć. Na 
pewno zmienimy lokalizację przystanku, bo w tym miejscu uniemoŜliwia 
widoczność wyjeŜdŜającym z drogi od Bronisz. Do Łukowa wiata przystankowa 
jest juŜ zamówiona.  

- przebudowa ulicy szkolnej w Karniewie. Nikt tu nie mówił, Ŝe będzie most, tylko 
była mowa o kładce przez rzekę. Projektant zaproponował to co jest najbardziej 
korzystne, Mieszkańcy się denerwują, ale my czekamy na RPO. My jesteśmy 
beneficjęntem, uzbrójmy się w cierpliwość.  Nie było Ŝadnej dokumentacji na 
budowę mostu.   

 - dokumentacja na „Schetynówkę”, - czy gmina Karniewo ma być zawsze dobra 
dla wszystkich. Sąsiednie gminy nie zadeklarowały udziału w kosztach budowy 
tej drogi. Przy składaniu wniosku nikt konkretnie nam nie powiedział, Ŝe musi być 
dokumentacja a nie zgłoszenie budowy. Gmina ze swoich środków dla swoich 
mieszkańców zrobi ten odcinek. To nie jest „Klęska”, kaŜde słowo jest 
rozwaŜone. Myślę, Ŝe w tym roku wszystko wyjdzie nam na dobre.   

 - chodniki w Tłucznicach, będziemy rozmawiali z zarządem Dróg Krajowych, bo my 
tan nic nie moŜemy zrobić. To jest przy drodze krajowej. Myślę, Ŝa tam przejście 
jest bezpieczne.  

 - przepusty. Wiem, Ŝe Pan radny utrzymuje przepusty naprzeciwko swojego      
gospodarstwa  we właściwym stanie. Gdyby kaŜdy tak dbał, to nie byłoby    
problemów z przepływem wody,   

 -  Czarnostów. Napiszemy do ZDP. Most – w tym roku trudno będzie o jakiekolwiek 
środki, bo wszystko pójdzie na południe polski. Cieszmy się, Ŝe u nas i tak nie 
było tragedii.  

 Przewodniczący Rady Gminy – radny Grzegorz Warzonkowski w swojej 
wypowiedzi stwierdził, Ŝe samorząd to my. Myślę, Ŝe zorganizujemy wewnętrzne 
spotkanie. Czas nie jest jeszcze uzgodniony, ale na pewno cos takiego będzie. 
Dobrze, Ŝe radny to zauwaŜył i widzi taka potrzebę. PrzecieŜ od nas wszystko 
zaleŜy. Myślę, Ŝe na kolejnych posiedzeniach problemowych komisji rady, moŜna 
będzie temat ten dokładnie omówić.   

Przepusty – kontynuował Przewodniczący Rady, które idą na posesję naleŜą do 
właściciela posesji. Zgodnie z przepisami, jeśli nie ma droŜności to odpowiada 
uŜytkownik, tzn. przy posesji tylko jej właściciel. Chodnik w Tłucznicach. Na pewno 
będzie poprawiony. W związku z kryzysem moŜe być wykonana renowacja mostu 
od przepustu do przepustu.  
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 - jeśli nawierzchnia dróg jest zepsuta – mówił Pan Stopa, to po gwarancji za  
remont musimy zapłacić. PrzecieŜ nie powiem wykonawcy „Ŝe muszą zrobić”. Co 
w okresie gwarancyjnym na pewno poprawią.  

 - 20 lecie samorządu. Ja nigdy nie powoływałem się na inne samorządy. 
Samorząd to jesteśmy my wszyscy. Na taką uroczystość potrzebne są pieniądze.  

 Interpelanci nie Ŝądali udzielenia dodatkowych wyjaśnień na piśmie.  

 
Ad.pkt.10.    
  
 Pani BoŜenna Załoga – sołtys wsi Zelki Dąbrowe  wnioskowała o wymianę 
kręgów na skrzyŜowaniu dróg gminnych  w Zelkach, bo tam są załamane kręgi i 
nie ma odpływu wody.  
 Zdaniem Pana Jackiewicza sołtysa wsi Obiecanwo, my powinniśmy się 
jednoczyć,  a nie dzielić, bo takie podejście do tematu remontu mostu wygląda 
bardzo brzydko. Tam były powaŜne nakłady finansowe na jego remont. My w 
takiej małej gminie powinniśmy współpracować. Dzisiaj ten most w Obiecanowie 
musi być zrobiony.  
 Pan Andrzej Rutkowski wnioskował o przywiezienie kilku przyczep Ŝwiru na 
drogę od posesji P. Kraśniewskich do Zarąb.  
 Pan Jakubiak Stanisław – sołtys wsi Konarzewo-Bolesty, w swojej 
wypowiedzi nawiązał do tematu złej lokalizacji przystanku PKS w Łukowie. To 
powinno być w innym miejscu.   
 Pan Stanisław Ozdarski pytał, kiedy będzie wykonane wycena budynku w 
Łukowie?.  
 Pan Wójt zabierając głos wyjaśnił, Ŝe: 

 - lokalizacja przystanku PKS w Łukowie musi być uzgodniona. Poprosimy równieŜ 
sołtysów, by wyrazili swoją opinie w tej sprawie, 

- Łukowo, budynki w Łukowie są wyceniane przez rzeczoznawcę. Tam jest 
wydzielone boisko, a np. był chętny ale na nabycie całej posesji. Wiemy, Ŝe 
będzie to drogie bo ktoś kiedyś uznał, Ŝe tam jest park.  We wrześniu moŜe to 
być zrobione.  

 
 Pan Andrzej Rosa zapraszał wszystkich uczestników obrad i mieszkańców 
na święto mleka w Płoniawach, które odbędzie się w dniach 29 – 30 maja br.  

 Pan Wójt zapraszał wszystkich do honorowego oddawania krwi, które 
odbędzie się w dniu 12 czerwca w sali urzędu gminy.  

 Pan Krzysztof Twardowski  - Dyrektor GOK zapraszał do uczestnictwa z XV 
przeglądzie zespołów kabaretowych „STOPA”, a dniu 27 czerwca br.  

 
Ad.pkt.11.    
  
 Po wyczerpaniu porządku dziennego – Przewodniczący Rady dziękując 
wszystkim za uczestnictwo zamknął obrady XXIX zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Karniewo.                
 Protokółowała :                       Przewodniczący Rady Gminy  
              
Danuta Michalska      
                                                       mgr Grzegorz Wawrzonkowski  


